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Abstract (en)
[origin: US4796685A] Vibrating table used particularly in founding, of the type having vibrators fastened to a horizontal plate mounted on a frame
and insulated from the base of this frame by elastic damping devices has two rotary vibrators having axes defining unbalance centers in planes (B,
B') located parallel to the vertical plane of reference (P) of the plate which passes through its central axis (X), on the one hand, and symmetrically
with this central axis, on the other hand.

Abstract (fr)
Table vibrante utilisée notamment en fonderie, du type comprenant des vibrateurs fixés sur un bâti (3), et un plateau horizontal (4) solidaire de ce
bâti et isolé de la base de celui-ci par des amortisseurs (6). Suivant l'invention, elle comporte deux vibrateurs (1, 2) dont les axes de balourd (B, B')
sont disposés parallèlement au plan vertical de référence (P) du plateau (4) qui passe par l'axe central (X) de celui-ci, d'une part, et symétriquement
à cet axe central, d'autre part. Application: notamment à l'emballage de modèles perdus en polystyrène, utilisés en fonderie.
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